
Generalforsamling i grundejerforeningen Bjergfyrvej/Skovfyrvej 
13.oktober 2016 i SFO mødelokale på Tornby skole 

1. Valg af dirigent 

  Alfred Jochumsen blev valgt til dirigent og konstaterede at mødet var rettidigt 

indvarslet i hht foreningens vedtægter 

2. Formandens beretning 

 Peter Skovgaard aflagde beretning: Den milde vinter betød at vi ingen udgifter har 

haft til snerydning. Man har forhørt sig om mulighed for at sætte flere skilte op om 

nabohjælp, men kommunen har ikke villet samarbejde. Det er dog glædeligt at se at 

flere og flere har fået mærket sat på døre og postkasser.  Søren Ellesø har lavet de 

skilte der henstiller til at man samler hundehømmer op. Peter har fået lavet  bom til 

erstatning af den gamle ved cykelstiens udmundning til Skovfyrvej.  Der vil blive 

ordnet kanter langs stien der hvor græsset er vokset ind over.  Gartneren har beskåret 

træer. Peter har lavet aftale om grænsen til de gule huse med Tommy Riisager. 

Fibernet er lagt ned af Nordenergi, der siger at jorden vil sætte sig i løbet af vinteren.( 

En bemærkning om at en grundejer havde fældet træer  i foreningens læhegn blev 

tilbagevist med henvisning til at træerne ved hegnet stod på grundejers grund. Hvilket 

blev taget til efterretning.) 

Kommentar: Der blev spurgt til hvad man vil gøre med huller i asfalten op bakken. 

Lars kunne orientere om at det var kommunens opgave at vedligeholde vejen.  

Beretningen blev godkendt. 

3.Forelæggelse af regnskab 

Ved kasserer Jan Jacobsen.  Der er brugt omkr 40.000 kroner mindre end budgetteret. 

Regnskabet godkendt. 

4. Forelæggelse af budget 

Ved kassereren 

Kontingentet fastholdes på 800kroner pr husstand pr år. 



5. Indkomne forslag fra bestyrelsen eller fra medlemmer 

Der var ingen rettidigt indleverede forslag. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Peter Skovgaard, Jan Jacobsen og Lars Pedersen var på valg. Alle modtog genvalg. 

Alle blev genvalgt. 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Torben Filt og Bettina Christensen genopstiller. Begge genvalgt. 

8. Eventuelt 

Der blev diskuteret fartsdæmpning  på Bjergfyrvej. Kommunen siger nej. Der var 

enighed om at Gro Glans laver en seddel til omdeling med en henstilling om at sætte 

farten ned. 

Et forslag om at opsætte bord og bænk ved dyssen, vandt ikke gehør, da det ikke 

hører ind under foreningens område.  

Herefter fulgte en lang drøftelse af læhegnet ved cykelstien. Træerne er nu blevet 

meget høje og giver meget skygge. Der blev aftalt at indkalde til en ekstraordinær 

generalforsamling med dette som eneste punkt.  

Stenene der  forhindrer  bilkørsel  ad stien mellem Bjergfyrvej og Skovfyrvej står 

uhensigtsmæssigt. Der er lavet aftale om deres flytning. 

Der blev også foreslået oprettet en facebookgruppe for foreningen.  

Dirigenten hævede den formelle del af mødet . Derefter var der som sædvanligt en 

uformel snak over lidt mad og drikke. 

Referent: 

Gro Glans 

  

  


